

第十三届 CPRJ 车用塑料技术论坛暨展示会
13th Edition CPRJ Plastics in Automotive Conference and Showcase
11月15日 参观工厂路线
15 November, Plant Visit Route

温馨提示 Warm Reminders:

1. 请参观人员于11月15日上午**08:00**在论坛酒店（上海嘉定喜来登酒店）大堂集合，巴士将于**08:15**准时发车，**过时不候**。

Guests who would like to visit the plant, please assemble in the conference hotel lobby (Sheraton Shanghai Jiading Hotel) at 8:00 am on November 15. The shuttle bus will depart on time at 8:15 am.

2. 合作单位只招待乘坐大会巴士参观来宾，**请勿自行开车前往**。

Please do not drive to the factory by yourself. Only visitors taking shuttle bus will be served.

3. 由于名额有限，**仅限预报名人员参加**。

Due to limited quota, the visit is only for pre-registered participants.

4. 参观过程请勿拍照及拍摄。

Please do not take photos or film during the visit.

5. **凭论坛证件（胸牌）进入工厂**，请参观人员届时携带好论坛胸牌。

Enter the factory with the conference ID (badge). Visitors are requested to bring the conference badge with them at that time.

线路： 上海嘉定喜来登酒店 ←→ 上汽通用汽车有限公司

Route: Sheraton Shanghai Jiading Hotel ←→ SAIC General Motors Co., Ltd.

08:15 会议酒店大堂集合出发，乘坐大巴前往上汽通用汽车有限公司

Assemble in Hotel lobby. Shuttle bus arranged for visitors to SAIC General Motors Co., Ltd.

10:00 抵达参观工厂，全程参观约60-70分钟

Plant visit 60-70 minutes

①参观上汽通用汽车体验中心企业馆凯迪拉克工厂

Visit SGM SHOW ROOM and Cadillac factory

②现场交流

Q&A discussion

③合影留念

Group photo

11:30 返回论坛酒店

Return to Sheraton Shanghai Jiading Hotel

注意事项：

Note:

1. 如遇工厂升级/调整，凯迪拉克工厂参观将调整为凯迪拉克企业馆参观。
In case of factory upgrade/adjustment, the Cadillac Factory tour will be changed to the Cadillac Corporate Pavilion tour.
2. 如合作方临时突发无法接待情况，将第一时间告知取消参观行程。
If the partner cannot arrange the tour incidentally, notification will be sent at the soonest.

*主办方保留对以上行程安排的最终解释权，资料更新截止于2024年10月25日。

*The organizer reserves the right of final interpretation for the visit tour. Information as of 25/10/2024.